
 

BOTVIDSBYGDENS SLÄKTFORSKARFÖRENING 

 

Protokoll fört vid föreningens årsmöte onsdagen den 20 mars 2024 kl. 

19.00 i Seniorhuset, Grödingevägen 2, Tumba. 
 

 
§1 

 

Föreningens ordförande Carin Johansson hälsade medlemmarna välkomna och 

förklarade 2024 års årsmöte öppnat. 

 

§2 

 

Till ordförande för mötet valdes Ulla Comérus.   

 

§3 

 

Till sekreterare för mötet valdes Anita Karlsson. 

 

    §4 

 

Till rösträknare och justeringsmän valdes Jan-Eric Conradsson och Lennart Lindström. 

 

       §5 

 

Mötet förklarades vara utlyst enligt stadgarna. 

 

§6 

 

Den föreslagna dagordningen godkändes. 

 

§7 

 

Styrelsens verksamhetsberättelse för det gångna året gicks igenom av Carin Johansson. 

Den lades till handlingarna. 

 

§8 

 

Ekonomisk rapport och balansräkning för verksamhetsåret 2023 föredrogs och 

kommenterades av kassör Inger Feldhofer. Rapporten lades till handlingarna. 

 

§9 

 

Ann Johansson föredrog revisorernas berättelse i vilken det föreslogs att styrelsen 

beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret och att den upprättade ekonomiska rapporten 

och balansräkningen fastställdes. Revisionsberättelsen lades till handlingarna. 

 

 

 



§10 

 

Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet och att den upprättade ekonomiska 

rapporten och balansräkningen fastställdes i enlighet med revisorernas förslag. 

 

§11 

 

Styrelsens förslag till budget för verksamhetsåret 2024 föredrogs av Inger Feldhofer. 

Verksamhetsplanen för år 2024 föredrogs av Carin Johansson.  

Budgeten och verksamhetsplanen godkändes och lades till handlingarna. 

 

§12 

 

Medlemsavgiften för år 2025 beslutades att bli oförändrad (230 kr för medlem och 80 kr 

för familjemedlem). 

 

  §13 

 

Inga motioner hade kommit in. 

 

  §14 

 

Inga hänskjutna ärenden fanns att behandla. 

 

  §15 

 

Till ordförande i föreningen för en tid av 1 år valdes Carin Johansson. 

 

  §16 

 

Antalet övriga styrelseledamöter fastställdes till 6 ordinarie och 1 suppleant. 

 

 §17  

     

Till styrelseledamöter valdes: 

Inger Feldhofer, omval 2 år  

Monica Andersson, omval 2 år  

Mats Johansson, omval 2 år 

  

  §18 

 

Inget val genomfördes eftersom Kjell Hanses kvarstår 1 år. 

 

   §19 

 

Till revisorer för en tid av 1 år valdes Ann Johansson (omval) och Kicki Frisk (nyval). 

 

 

 

 

 



    §20 

                                                                                               

Till valberedning för en tid av 1 år valdes Rolf Werner (sammankallande) och Lis-Beth 

Sagen. 

 

§21 

 

Mötesordförande Ulla Comérus och föreningens ordförande Carin Johansson tackade 

mötesdeltagarna för visat intresse. Därefter avslutade ordföranden årsmötet. 

 

                                                         -------oOo-------- 

 

Ordförande Carin Johansson avtackade mötesordföranden med blommor. 

Före årsmötet berättade Martin Ståhl, Botkyrka kommuns kommunarkivarie, Kettil 

Mannerheim, arkivpedagog Riksarkivet och Pierre Nilsson, hembygdsforskare om 

Botkyrka kommuns AI-projekt. Efter årsmötet visades flera korta filmer från gamla 

tider från Filmarkivet.se. 

 

Övriga frågor: - 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

 

/Anita Karlsson/                                                   /Ulla Comérus/ 

Sekreterare                                   Mötesordförande 

    

 

 

 

 

/Jan-Eric Conradsson/                                       /Lennart Lindström/ 

Justerare              Justerare 

  
 

    

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

 


